
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Ryhøjen,  
mandag d. 23. september 2019 kl. 20.00 

 
Dagsorden  
 

1. Status på kontingent  
2. Snerydning 2019-2020 
3. Evaluering af arbejdslørdag og sommerfest d. 24. august 2019 
4. Eventuelt 

 

 
 
Ad 1: Status på kontingent 
 
Der mangler kontingent fra to huse. Morten følger op på, at alle får betalt. 
 
 
Ad. 2: Snerydning 2019-2020 
 
Vi har i år allerede brugt det budgetterede beløb, på trods af at der ikke har været sne. Bestyrelsen 
kontakter firmaet og får afklaret, hvornår det er nødvendigt, at de rykker ud. 
 
 
Ad 3: Evaluering af arbejdslørdag og sommerfest 
 

Tusind tak til Andrea og Sebastian for morgenmad som startskud til arbejdsdagen😊 

 

Vi havde en rigtig god arbejdsdag, men der var det dårligste fremmøde i mange år. Alternativet til, 
at der ikke bliver lavet ret meget på arbejdsdagen, er, at kontingentet skal forhøjes, så der bliver 
råd til, at gartneren laver mere af arbejdet.  
 
Bestyrelsen kommer med et udspil til en løsning på kommende generalforsamling. 
 
Også sommerfesten var, trods beskedent fremmøde, super hyggelig.   
 
 
Ad 4: Eventuelt 
 
Bestyrelsen lægger op til, at vi får det levende hegn mellem boldbanen og stien væk. Det gælder 
også for hegnet mellem flagstangen og stien.  
 
Bestyrelsen udarbejder et forslag til kommende generalforsamling til, hvordan vi kan gøre 
området lettere at holde.  
 
--- 
 
Da vi stadig mangler mailadresser fra flere husstande, omdeler Kristian sedler til de husstande, der 
ikke er på maillisten, så alle har mulighed for at komme med.  
 



Bestyrelsen henviser atter til, at man selv er ansvarlig for at opsøge information på vores 
hjemmeside www.ryhojen.dk, hvis man ikke er interesseret i at få information på mail. 
 

http://www.ryhojen.dk/

